
 

 

Tirsdag d. 6. 12.22. 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 6. december hos Rikke 

Deltagere: Niels Christian, Ole, Rasmus, Rikke, Afbud fra Navina, Kristjan 

  

1) Gennemgang af sidste møde 

Informationsbrev: 
Forfattet, omdelt og det har haft effekt forskellige steder.  
 

2) Vejreparation 
Chris Åby Service har asfalteret jf. aftale.  
Der er en del mangler og enkelte fejl som udestår. Ole følger op med Chris.  
Vejfelter udestår samt øvrigt arbejde. Chris Åby er lidt bag efter planen på trods af flere rykkere. Ole 
har fulgt op, vi ser hvad der sker. 
 
Niels Chr. spørger KK og HOFOR vedr. opfræsning af vej på hjørnet Børglumvej og Bratskovvej. 
 

3) Gartner og vejtræer 
To træer er blevet påkørt.  

1) Et træ er påkørt af en renovationsbil. De har påtaget sig skylden og et overslag / regning skal 
fremsendes til dem. Niels Christian følger op. Ole skaffer tilbud fra gartner. Opfølgning d.d.: 
NC følger op om faktura nu er betalt via dialog med gartner. 

2) Deluca Film autocamper har påkørt et træ. Beboer har hørt og fotodokumenteret dette. 
Efter diverse opringninger siden juni måned er der nu kommet brev fra ejer af bilen. Sagen 
er anmeldt til Codan Forsikring, og påtaler at træet ikke overholder frihøjen på 4.2 m. Vi har 
en forsikring hos Tryg, og Niels Christian undersøger om vi kan anmelde skaden der. 
Alternativt må et forlig indgås. Træet er påkørt på stammen, så at vejlauget nu skal dække 
skade på bil virker uretfærdigt og forkert. Uheld skete 27. juli.  
Opfølgning d.d.: Langsomlig dialog med parterne, Ole følger op.  

 
To træer er visnet og skal udskiftes af gartner. Opfølgning d.d.: Gartner kommer i næste uge.  
  
4) Vejregulering 

Kommunen har besvaret vores henvendelse vedr. vejregulering / trafikregulering jf. forslag fra 
generalforsamlingen.  
 
Vi skal dokumentere at løsningen overholder krav til svingbane for lastbiler/renovationsbil. Det er 
umuligt at overholde disse regler 100% jf. skabelon på kort 1:250. Specielt på Herlufsholmvej / 
Bygholmvej vil det overhovedet ikke kunne lade sig gøre. Kommunen kan ikke godkende det 
påtænkte forslag.  
 
Ole og Rasmus holder møde i trafikgruppen og taler med Kristjan om dette. Opfølgning d.d.: Afholdt 
 
Forberedelse til generalforsamlingen: 
 
Status på skybrudsløsning for kvarteret fra HOFOR skal undersøges jf. aftale på seneste 
generalforsamling. Opfølgning d.d.: Kristjan følger op med HOFOR, planen forventes klar snarest. 
 



 

 

Ole laver en tegning, og Rikke kontakter KK vedr. grøn byrumspulje. Vi taler sammen primo januar. 
 
NC følger op på det for næste generalforsamling, vi forventer det er tirsdag i uge 9, 2023. 
 
 

5) Økonomi 
Regnskabet er opdateret af Ole og vi har p.t. 150.000 tilbage på budgettet. Med kendskab til 
udestående regninger vurderes det at årets budget overholdes. 
 
 

6) Nyt møde.  Dato og sted 
 

Hos Navina d. 10. januar, 2023, 19:30. 
 

  


